

Marybelle graduated from Simon Fraser University (SFU) with a major in Political Science and an extended minor in French Linguistics with a particular interest in transcription and critical discourse analysis. As part of her undergraduate degree, she attended the University of Sciences Po Paris where she received a certificate in International Affairs and Strategy. With a desire to pursue a career in academics, she returned to SFU for her graduate degree and studied Sociolinguistics under the supervision of Cécile B. Vigouroux.

Her graduate thesis titled *Social Media Activism & Digital Indexicalities: The Case of Political Activism in Lebanon*, which she will be defending in January 2023, outlines the confluence between political activism and social media by examining contemporary multimodal approaches to political engagement online by Lebanese activists. In this sociolinguistic research, she explores processes of participation and identification online and questions the existence of a continuum between the digital and physical spheres. Marybelle was first hired by the CPSA in 2020 as a student intern and accepted her current position as Executive Assistant and Project Coordinator in 2021.

Marybelle a complété ses études de premier cycle à l'Université Simon Fraser (SFU) en sciences politiques et en linguistique française avec un intérêt particulier pour la transcription et l'analyse critique du discours. Elle a suivi un programme d'échange à l'Université de Sciences Po Paris où elle a obtenu un certificat en affaires internationales et stratégie. Souhaitant poursuivre une carrière universitaire, elle est retournée à SFU pour obtenir son diplôme d'études supérieures en sociolinguistique sous la supervision de Cécile B. Vigouroux. Son mémoire intitulé *Social Media Activism & Digital Indexicalities : The Case of Political Activism in Lebanon*, qu'elle soutiendra en janvier 2023, met en évidence la confluence entre le militantisme politique et les médias sociaux en examinant les approches multimodales contemporaines de l'engagement politique en ligne des militant.e.s libanais.e.s. Dans cette recherche sociolinguistique, elle explore les processus de participation et d'identification en ligne et s'interroge sur l'existence potentiel d'un continuum entre les espaces physiques et numériques. Marybelle a débuté à l'ACSP en tant qu'étudiante stagiaire en 2020 et a accepté son poste actuel d'assistante exécutive et de coordinatrice de projet en 2021.